
OBEC KAPUSANY
OBECNV URAD KAPUSANY

H1avn6 10416, 082 12 Kapu5any

ZAPISNICA

Napisand v priebehu zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva konan6ho
dia 25. septembra 2015 so zaiiatkom o 16:00 hod. a pokracovanie dia 09. okt6bra 2015

so zaiiatkom o 16:00 hod. na Obecnom rirade v Kapu5anoch

Prilomni:

Ing. Jozef Pribula, starosta obce,
Ing. Jin Zemdilc prednosta obecndho uradu
Poslanci podl'a prezendnej listiny
Ing. Jozef Ferenc - kontrol6r obce
Mgr. Lucia Marcinov6 - zapisovatelka
Radoslav RuSdrik - riaditel' ZS s MS
Martin Sarossy

Program:

1. Otvorenie.
2. Vol'ba komisii (n6vrhov6, urdenie overovatefov z6pisnice).
3. Kontrola plnenia uzneseni.
4. Inform6cia o dinnosti ZS s MS Kaou5anv.
5. Nrivrh vZN (,.2/201.5^o- posk-ltovani socir nych sluZieb na rizemi obce Kapuiarry.6. N6vrh vzN d. 3/20105 o urdeni miesta a dasu zdpisu diet,at'a na ptrenie iouin r";

l\"]*": dochddzky v Zikladnej Skole s materskou Skolou fupus*y,'Ufauna
367/7.082 t2 Kapu5any.

7. Sprdva nez6visldho auditora ku konsolidovanej tdtovnej z6vierke obce Kapuiany
za rok 207 4.

8. Spriiva o kontrolnej dinnosti hlavn6ho kontrol6ra obce za I. polrok 2015.
9. Rozpodtov6 opatrenie obce KapuSany (,.2/2015.
10. Ziadosti.
1 1. R6zne.

12. Diskusia.

13. Z|ver.
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Bod i, 1-Otvorenie.

Zasadnutie obecndho zastupitel'stva otvoril a viedol starosta obce. Privital pritomnich
a obom6mil ich s programom zasadnutia. P. starosta skonitatoval, Ze pritomnfch je 7

poslancov, teda zastupitel'stvo je uznri3aniaschopn6. Opfal sa pritomnych, di majir nejakd
pripomienky k programu zasadnutia. Ziadne pripomienky neboli.

Hlasovanie za oredloZen i n6vrh: za:7 proti:0 zdfial sa: 0

Bod i. 2 - Vol'ba komisii.

P. starosta navrhol poslancov do komisii.
N6vrhovii komisia: RNDr. Sl6vka Gutekovri
Overovatelia z6pisnice: Ing. Stanislav Gdovin a JozefBada
P. starosta dal hlasovat' za predloZenlf n6vrh.

Hlasovanie za predloZen'i n6vrh: za:7 proti:0 zdrial sa. 0

OcZ sa zirdastnil p. Srirossy a informoval poslancov, Ze zasadnutie OcZ si bude filmovat'.
P. starosta informoval, Ze nie je potrebn6 filmovat', nakol'ko zo zasadnutia OcZ robime
zvukovy zimran, ktorj Viim poskytneme.
Pritomnly' p. Svec sa opy?tal, di jeho Ziadost' je v bode programu, na do mu p. starosta
odpovedal, Ze bude prerokovan6 okolo 18:00 hod. vbode Ziadosti. N6sledne sa o. Svec
dohodol s p. starostom, Ze o danej veci sa pride informovat' na obecnj urad a odi5iel.

Bod i, 3 - Kontrola plnenia uzneseni

P. starosta Skon5tatoval, Ze rilohy vyplfvajfce z uzneseni sri splnend.
Nakol'ko niektori poslanci mali pripomienku k filmovaniu, preto p. starosta dal hlasovat,
o moZnosti filmovania.
Hlasovanie za filmovanie po d,as OcZ: za: p. Gutekov6, p. Hawillovri

proti: p. Luk6d, p. Lapo5, p. Jak5a, p. Bada, p. Zemlik
zdrial sa: p. Gdovin

P. starosta poZiadal p. Srirossyho, aby kamera bola vypnut6, nakol'ko poslanci s tyfon
nesrihlasia s dim p. Siirossy nesrihlasil.
P. Gutekovii skonstatovala, Ze ked' si blivaly poslanec Kokoska robil videoziiznamy zo
zasadnuti ocZ v predch6dzajicom obdobi nikto z poslancov nemal vodi nahriivaniu vjhrady
a pripomienky. Predo sa teraz tomu brrinia. P. Lapos odpovedal, ze prin Kokoska bol v tom da
poslancom.
V dase o 16:20 hod. p. starosta vyhl6sil l5 minr.itovri prest6vku.
V dase o 16:25 hod. sa dostavil p. Stankovid.

Po prestdvke p. starosta uviedol, Ze respektuje v6l'u poslancov a opiitovne poZiadal p.
Sarossyho, aby kamera bola vypnutii s dim p. Srirossy opatovne nesrihlasil.
P. Gutekovii sa oplitala, di sa tomu nedalo predist', kedZe o tmysle filmovania zasadnutia
ocz p. Sarossy informoval prostrednictvom e-mailu, na do p. Luk6d uviedol, Ze pritomni
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poslanci este pred zadiatkom zasadnutie ocZ uviedli p. sarossymu, Ze s filmovanim

nesrihlasia.
Nasledne p. starosta v zmysle $ 5 rokovacieho poriadku navrhol preruSif rokovanie OcZ a dal

hlasovat' o uzneseni.

Poslanci k tomuto prij imajt:
. Uznesenie i. 35/2015
Obecn6 zastupitellstvo v Kapu3anoch preru5uje rokovanie Obecn6ho zastupitel'stva dia
25.9.2015 o 17:00 hod. Rokovanie obecn6ho zastupitel'stva bude pokadovat' 9.10.2015
o 16:00 hod.
Hlasovanie za predloZenli n6wh: za'. 5 proti: p. Hawillov6 zdrtal sa: p. Stankovid,

n. Gutekov6

Pokraiovanie zasadnutia OcZ di.a 09. 10. 2015 so zaiiatkom o 16:00 hod..

Pritomni:
Ing. Jozef Pribula, starosta obce,
Ing. Jrin Zemd6k, prednosta obecn6ho fradu
Poslanci podl'a prezendnej listiny
Ing. JozefFerenc - kontrol6r obce
Mgr. Lucia Marcinov6 - zapisovatel'ka
PaedDr. Radoslav Ru5d6k - riaditel ZS s MS
Martin Sarossy
Matf5 Skovr6nek
Miroslav Bohata
Peter Palovid
JAn Smatana
Ladislav Babu5dak
Martin RuZbarskj
Jrin KriZovenskli

P. starosta skonstatoval, 2e ocZ je uznriSaniaschopnd, nakol'ko prftomnlch bolo 7 poslancov.

Bod i. 4 - Informicia o iinnosti ZS s MS Kanu5anv.

P. starosta odovzdal slovo p. Ru5drikovi.
P' Ruldrik obozniimil poslancov so sprdvou zS s MS, podtom Ziakov, ich prospechom,
prehtadom doch6dzky, s aktivitami Skoly na verejnosti v rokoch 2014 a2015. Informoval
o inspekdnej dinnosti, ktor6 prebehla v MS, s kuikovou dirurost'ou - skola mri 13 krtzkov,
boli uskutodnend - triedny aktiv, plenrirna sch6dza, zasadnutie triednych d6vemikov.
Informoval, Ze na plenrfu:nej sch6dzi bol prednesenj n6vrh na oplotenie skoly, s dim rodidia
srihlasili. Boli vykonan6 vol'by do rady skoly. za rodii,ov ZS I v I. kole sa neuskutodnila
vol'ba z d6vodu neridasti nadpolovidnej viidiiny rodidov. Preto za rodidov ZS boli dlenovia do
Skolskej rady zvoleni aZ v II. kole.
V dase o l6:07 sa dostavil p. Lapo5.
P. starosta informoval, Ze rada Skoly na svojom zasadnuti odporuda obecndmu zastupitershu
sprdru schv6lit'. Zitrovei sa opytal, di mri niekto z poslancov otiizku.
P. Bada opustil miestnost'.
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P. Jaksa sa opytal na inspekciu, ktord sa konala v MS, na do p. riaditel uviedol, 2e zAvaLn'

nedostatky neboli, upozomenia boli hlavne na stiesnend podmienky.

P. Lukrid sa opjtal, di inspekcia len poukazuje na stiesnend podmienky alebo vie aj pom6cf

v tejto veci. Na do dostal od riaditel'a odpoved" ie inspekcia v tejto veci nevie pom6ct'.

Ziadne ind ot6zky neboli.

Poslanci k tomuto prijimajt:
r Uznesenie i. 36/2015
Obecn6 zastupitel'stvo v Kapu5anoch berie na vedomie informdciu riaditel'a Skoly o dinnosti

v ZS s MS v Kapu5anoch.
Hlasovanie za predloZenli ndvrh: za:7

o Uznesenie t.3712015

proti:0 zdrial sa: 0

Obecne zastupitel'stvo v Kapusanoch schvalJuje Spnivu o vichovno-vzdel6vacej dinnosti

s MS v Kapu5anoch, jej visledkoch a podmienkach za Skolskf rok 2014/2015.

Hlasovanie za predloleny n6vrh: za:1 proti:0 zdrLal sa:O

P. Baia sa vrdtil do miestnostr.

Rozpoitov6 opatrenie 5kolY
p. ttu.ost.u u"i"aol, Ze urditd poloZky boli navf5en6 a urdit6 znizen6, pridom vsetky zmeny

boli v pr6vomoci p. riaditel'a a o tlichto zmenach m6 povinnost' zastupitelstvo informovat'.
p. Gutikov6 sa opyala, kv6li domu sa robi v Skole rozpodtovd opatrenie? Predo je dvakr6t

nav1i5en6 poloZka 637004 vseobecn6 sluZba Zs? Na to p. Ferenc uviedol, ze niektor6 poloZka

sa nach6dia aj dvaknlt, nakol'ko podl'a nov6ho zdkona o rozpodtovych pravidl6ch je poffebnd

poloZky rozdefovat' na MS, I. stupei a IL stupei'
i{e.l.dn" poslanci spolodne s p. starostom a s p. Ru5d6kom sa dohodli, Ze nakolko toto

rozpodtov6 opatrenie nedostali sk6r, a nemali moZnost' si ho naitudovat', bude prerokovan6 aZ

na nasleduiricom OcZ.

P. starosta informoval, Ze VZN o poskytovani soci6lnych sluZieb obec m6, ale bolo potrebn6

upravit'jeden bod - vf5ku sadzby poplatku.
p. tr.latnia sa opjtal, di posudok od lekara zabezpeduje obec, na do bol informovani, Ze toto

zabezpeduje obec, na do je aj zmluva s posudkov'.im lekarom'
p. Lapo5 ia opjtal na vlipodet sadzby poplatku. Na to mu p. starosta odpovedal, Ze pri

vjpodte sa zohl adnila predch6dzajrica sadzba a porovnanie s inlimi obcami.
p. 

-Lukad 
sa op]ful, di poskltovan6 dinnosti sir ryberand z poZiadaviek obdanov, na do bol

informovanli, Ze sri to dinnosti, ktor6 sir uvedend v z6kone a my sme vybrali tie, ktor6 obec

m6Ze posky'tnut'.

Ziadne ind otriaky neboli.

Z3

KanuSany.
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Poslanci k tomuto prijimajri:
o Uznesenie i. 38/2015
obecn6 zastupitel'stvo v Kapusanoch schval'uje vZN obce Kapusany ( 212015 o poskytovani

socirilnych sluZieb na rizemi obce Kapu5any.
Hlasovanie za predloZenj nriwh: za:8 proti: 0 zdti,al sa:O

Bod i. 6 - Ndvrh VZN i. 3/2015 o urieni miesta a iasu zdpisu diet'at'a na plnenie

povinnei Skolskei dochr{dzkv v Zikladnei Skole s materskou Skolou Kanu5anv. Hlavn6
36717. 082 12 Kapu5anv.

P. starcsta informoval, Ze uZ bolo prijat6 VZN, pri ktorom sa uZ nemuselo kaZdim rokom
prijimat' nov6 na urdenie miesta a dasu zipisu diet'at'a, ale nakol'ko sa zmenil ztl<on a z{pisy

do 5k6l sa nebudri vykondvat' vo febru6,ri, ale v aprili, je potrebn6 vydat' nov6 VZN. Opjtal sa

poslancov, di m6 niekto nejakir ot6zku - Ziadne otazky neboli.

Poslanci k tomuto prij imajf:
o Uznesenie i. 39/2015
obecn6 zastupitel'stvo v Kapusanoch schval'uje VZN obce Kapusany d. 312015 o urdeni

miesta adasu z6pisu diet'at'a na plnenie povinnej Skolskej doch6dzky v Zrikladnej skole

s materskou Skolou Kapu5any,Hlavn6367 /7 
' 
082 12 Kapu5any'

Hlasovanie za predloZenli n6vrh: za:8 proti: 0 zdfial sa:O

Bod i. 7 - sprdva nez6visl6ho auditora ku konsolidovanei riitovnei zivierke obce

KanuSany za rok 2014.

P. starosta skon5tatoval, Ze v5etci poslanci boli s touto spr6vou obozndmeni a v krdtkosti ju
zhmul a predital podmienenj niizor auditorky.
P. Ferenc uviedol, Ze p. auditorka najprv vytfkala probl6m cien pozemkov, ale obec mala

pravdu, Ze pozemky nadobudnut6 pred rokom 2004 nie je potrebn6 preceiovat', do p.

auditorka neskdr uznala.
p. Havrillova chcela vediet" Ze predo sa auditorka nevy,jadrila k zostatkovej hodnote

dthodob6ho neobeZndho majetku uvedeneho v srivahe. Na do p. Ferenc uviedol, Ze Skola sa

zadala odpisovat' aZ po kolaud6cii a auditorka hovori, Ze sa mala zadat' odpisovat' sk6r, preto

sa k tomu nechce vyjadrovat'.
P. starosta sa oplftal poslancov, di m6 este niekto nejakri otiizku - iiadne ot6zky neboli.

Poslanci k tomuto prij imajt:
r Uznesenie E. 4012015

Obecnd zastupitefstvo v Kapu5anoch berie na vedomie spr6vu nez6visl6ho auditora ku

konsolidovanej ridtovnej ztwierke obce KapuSany za rok 2014 -

Hlasovanie za predloLeny n6vrh: za'.8 proti: 0 zdrZal sa: 0

Bod i. 8 - Sprdva o kontrolnei iinnosti hlavn6ho kontrol6ra obce za I. oolrok 2015'

P. starosta skonstatoval, Le kaidy spr6vu dostal v dostatodnom predstihu a odovzdal slovo

hlavn6mu kontrol6rovi obce p. Ferencovi.
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P. Ferenc upriamil pozomost' na pridetovanie dotricii neziskov'-im organiz6ci6m.

K st'arZnostiam uviedol, le na obec neboli podane Ziadne st'aZnosti, vSetko sri to len podani4

ako napr. priestupky vo veci poruSovania VZN, alkoholizmus mladistvfch os6b, susedskd

rpory, 3o nespadd p'od pojem st aZnost' a z6rovei informoval poslancov, do v zmysle ziikona

spad6 pod pojem st'arinost'.
P-. starosta saop;ftal poslancov, di m6 nieklo nejakf otdaku - Ziadne otrizky neboli'

Poslanci k tomuto prijimajt:
r Uznesenie i, 4ll20l5
Obecn6 zastupitetstvo v Kapusanoch berie na vedomie spr6vu o kontrolnej dinnosti hlavndho

kontrol6ra obce za I. polrok 2015.
Hlasovanie za predloZenj niivrh: za:8 proti:0 zdrLal sa'. 0

Bod C. 9 - Roznoitov6 opatrenie obce Kanulanv i. 1/2015.

p. starosta informoval, Ze pokiali sa lryhidi oprava cesty okolo ihriska" bola by moznost'

pristavby celej Ms s prerobenim starej dasti. skoda by bolo robit'len dast' (ednu triedu). Na

pristavbu bol zatial spracovanli projekt najednu triedu, bolo zaEat''tzemn6 konanie' Ikajskf
pamiatkowj urad rozhodol rykonat' pod pristavbou archeologickj prieskum. Ak sa rozhodnete

pre kompllxnri pristavbu, bude potrebnd urobit' nanovo rizemnd a stavebn6 konanie. Pl6nom

je, aby od septembra 2016 bola 5k6lka k dispozicii aj s prestavbou starej dasti'
p. f,ulae sa opjtal, di nebude potrebn6 podas pr6c preruSit' prevadzku, na do bolo uveden6, Ze

nie.
p. Gutekov6 sa opltala, di bude na to dostatok pei]lazi, ti obec nebude musiet braf irver, akf
je rozpodet. Na do p. starosta uviedol, Ze rozpodet je cca 400.000 EUR,- a podl'a jeho podtov

iast financii m6me na ridte, 40.000 Eur m6me z Ministerstva Skolstva a na budrici rok bude

z podielov,.ich dani viac peiazi, aby obec river nebrala.
p. Ferenc podotkol, Ze aj keby bolo potrebnd braf fver, tak obec mri riveroui rezen'u vo

vf5ke 300.000,- Eur.
P. Gutekov6 sa oplitala, di rozpodetje len na stavbu, alebo aj zateplenie a zariadenie. Na do p.

starosta uviedol , Z" j" u tom aj zateplenie a zariadenie si bude rieSif Skola, dast' sa presunie

a dast' dokripi.
P. Ru5d6k uviedol, Ze v pkine je, aby kaZd6 trieda mala svoju satiu, soci6lne zariadenie.

P. Gutekov6 sa opjtala, kedy by sa zadalo s vfstavbou?
P. Starosta uviedol, Ze s prrlcami by sa zadalo v jari budriceho roku, teraz budri pozemky

rozkopand kv6li archeologickdmu prieskumu.

P. Starosta preditai a zd6vodnil rozpodtovd opatrenie obce, ktor6 bude potrebn6 schv6lit" ak

sa rozhodnri poslanci pre komplexnri pristavbu.
p. Luked sa opjtal, piedo poilesla v rozpodte poloZka dot6cie na centr6 vol'n6ho dasu, di si

neZiadajir finan8n6 piostriedky. Na do mu bolo uveden6, Ze tento proces funguje, prostriedky

sa d6vajri podfa Ziadosti. v sudasnosti sri zmluly s troma cve a nevyhovelo sa len mestu

Pre3ov, pretoZe nesplnili podmienky pre poskltnutie doricie.
p. starosta sa oplitai poslancov, di m6 e5te niekto nejakri otri,zku - Ziadne ot6zky neboli.
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Hlasovanie za predloZenly' n6vrh: za:8
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Poslanci k tomuto prijimajri:
r Uznesenie 8.4212015
Obecn6 zastupitel'stvo vKapu5anoch schval'uje rozpodtov6 opatrenie obce Kapu5any d.

zdr1al sa: 0proti:0

Bod C. 10 - Ziadosti.

P. Havrillov6 sa op;itala, Ze predo spolu s injmi materi6lmi, ktor6 dostanri poslanci nedostanf

aj Ziadosti od obdanov, na do p. starosta uviedol, Ze Ziadosti od obdanov sri do programu ocZ
zahiian' priebeZne, diLe a1 tie, ktor6 sri na obec doruden6 po zverejneni pozvitnky na OcZ

a o ktorjch mri rozhodoval OcZ.

I. Ziadost' p. Svecovei o kripu nehnutel'nosti.

P. starosta rysvetlil poslancom, Ze pri zosuve svahu pod hradom bola s p. Svecovou

uzatvoren6 zmluva o budircej zmluve, ktoru poslancom predital. Po .piatich rokoch sa mii

uzatvorif kripno-predajn6 zmluva atim sa m6 previesf dom na p' Svecovri. Prevod bude

uskutodnen! aZ po vyplateni diastky uvedenej v zmluve o budricej zmluve. Opital sa

poslancov, di m6 niekto nejakri otrizku - Ziadne-otdzky neboli.
F. Hawillovri sa opytala, Ze predo musi p. Svecov6 uhradit' aj sumu,. ktor6 je v zmluve

uveden6 ako dar, na do p. starosta uviedol, Ze suma, ktoru m6 vyplatit'p' Svecov6je v zmysle

zmluvy o uzavreti budricej zmluly, v ktorej je uveden6, Ze preddvajrici odpredii kupujtcemu
rodinnj dom s pozemkami za cenu zhodnf s cenou podl'a kupnej zmluvy uzavretou medzi

Spr6vou St6tnych hmotn'.ich rezerv SR a obcou s pripoditanim sumy, ktorri budrica kupujrica

dostala na z6klade darovacej zmluvy od C.E.N. s.r.o., Bratislava'

Poslanci k tomuto prijimajri:
o Uznesenie i. 4312015
Obecn6 zastupitel'stvo v KapuSanoch schval'uje predaj nehnutefnosti ato rodinndho domu

sfp. d.299 postavenom na par. d. C KN 1155 k.ri. Kapu5any a parcelu C KN 1155, druh

pozemku zastavand plochy a n6dvoria o vfmere 458 m2 zapisanich na LV d. 1037 pre p.

Marcelu Svecovri v zmysle zmluly o uzavreti budficej zmluvy zo dna23.7.2010.
Hlasovanie za predloZenf n6vrh: za:.I proti: 0 zdrZal sa: 0

II. Ziadost' p. M. Hal'ka. p. J. Hallka a p. S. Draba o odkripenie parciel.

P. starosta informoval poslancov so Ziadost'ami. Ziadatelia z ul. Na rinku majri pozemky

oploten6 tak, Ze spodn6 dasf plotov je ui na parcel6ch obce, preto tieto parcely chcri odkfpit'.
Je v5ak potrebn6 tieto pozemky zamerat, dat' vypracovaf geometric\i pl6n, aZ rtedy sa m6Zu

odpredat'. Preto o tomto stave budeme Ziadatel'ov informovaf aai po predloZeni

geometrick6ho pl6nu mdZme zahrijit' proces odpredaja pozemkov.

III. Ziadost' p. M. Holingu a p. J. Rasa o vystavbu a pridelenie eariide na ul. Sadov6 -
Kr6tka.

P. starosta informoval poslancov so Ziadost'ami a uviedol, Ze sa im odpise, Ze obec pracuje na

Studii moZnosti vfstavby radovlich ganiZi pred b1'tovkami



IV. Ziadost'p. Holingovcov a J. Lorincovej o zmenu rizemndho rryuZitia parcelv.

P. starosta informoval poslancov so Ziadosfami a uviedol, Ze sa im odpi5e, Ze ich Ziadosti
budri prejednan6 pri najbliZ5ej zmene rizemn6ho pliinu obce.

V. Klaster cestovn6ho ruchu Branisko - Bachurei

P. starosta skon5tatoval, Ze poslanci k tomu dostali list. Ide o mladir organizrlciu na rozvoj
cestovn6ho ruchu - z6ujmom je zriadenie turistickjch informadnfch centier, pridom budri do
toho zapojeni aj podnikatelia, pl6nujri sa oznadit' turistickd trasy. Hlavn;fm ciel'om je rozvoj
cestovn6ho ruchu na uzemi dlenskj'ch obci. Je potrebnf dlenskii prispevok - pri podte nad
2000 obyvatel'ov je poplatok 0,12 Eur na jedndho obyvateta, do je vstupnly' poplatok na
uzatvorenie zmluvy. ZriLrnerom obce je, aby bol podporeny cestovnj ruch potrebnli pre jej
rozvoj. Je to niedo podobn6, ako dlenstvo obce v MAS - Safirln.
P. Luk6d sa oplftal, Ze kol'ko obci uZ majri a kedy vznikli, na do p. Zemddk uviedol, le vznikli
vroku 2014 a podet dlenov nevie, majri zverejnenri web stninku, kde je o klastri viac
inform6cii vr6tane ich stanov.
P. starosta sa opytal poslancov, di m6 e5te niekto nejakf otitzkl - Liadne otdzky neboli.

Poslanci k tomuto prijimajri:
r Uznesenie E. 4412015
obecn6 zastupitefstvo v Kapusanoch schval'uje dlenstvo obce Kapusany v Klastri cestovn6ho
ruchu Branisko-Bachurei.
HlasovaniezapredloLen!nivrh: za:8 proti: 0 zdrZal sa: 0

Bod i. 11 - R6zne.

P. starosta informoval poslancov, Zeje potrebn6 odvolat'staru radu Skoly a n6sledne navrhnrit
novri radu Skoly.

Poslanci k tomuto prijimajir:
o Uznesenie E. 4512015
Obecnd zastupitel'stvo v KapuSanoch odvoldva p. Jozefa Badu, p. Andreu Havrillovri, p.
Martina Stankovida a p. IJubomira Marcina zo zAstupcov zriatovatela do rady Skoly pri ZS
s MS Kapuiany.
Hlasovanie za predloZenf niivrh: za:8 proti: 0 zdrZal sa: 0

P. starosta niisledne navrhol norlich dlenov do rady 5koly, pridom uviedol, Ze vSetci dlenovia
Skolskej rady ostdvajf, tak ako bola ta predch6dzajica s t1y'm, Ze na miesto p. Stankovida
navrhuje p. Zemdrika a od6vodnil to tlim, Zeje dobr6, ak v rade Skoly budri taki dlenovia, ktori
majf deti v Skole a ktori majri na to das.

P. Gutekova sa opfiala, Ze predo nie p. Stankovid, di preto Ze me5k6 na toto OcZ, na do p.
starosta odpovedal, Zeje dobr6 aby to boli rodidia deti, ktor6 nav3tevujri ZS. P. Stankovid bol
o tom upovedomenyi riino pred konanim OcZ a sim s tjm suhlasil, diZe nie je to preto, Ze
meSkri.
P. starosta sa opytal poslancov, di m6 e5te niekto nejakri otr2ku - Ziadne ot6zky neboli.



9

Poslanci k tomuto prijimajf :

. Uznesenie E.46n0l5
Obecnd zastupitel'stvo v Kapu5anoch del egtje za zistupcov zriad'ovatel'a do rady Skoly pri ZS

s MS Kapu5any p. Jina Zemdika, p. Jozefa Badu, p. Andreu Havrillovri a p. Lubomira
Marcina.
Hlasovanie za predloZeny n6vrh: za:8 proti: 0 zdri:al sa: 0

balej p. starosta informoval, Ze je potrebnd schv6lif termin konania KFD' ObomAmil
poslancov, Ze bola dohoda s obcou Raslavice, Ze termin sl6vnosti sa nebude prelinat', ale

miirne informiiciu, ze na budrici rok obec Raslavice termin sliivnosti zmenila na poslednli
junornj vikend, kedy sl6vnosti m6vame my. My termin menit' nebudeme, nakol'ko uZ m6me

zazmluvnen6 urdit6 sribory.
P. starosta sa opyal poslancov, di m6 niekto nejaku ot6zku - Ziadne otrizky neboli.

Poslanci k tomuto prijimajf:
r Uznesenie 6. 47l20ls
Obecn6 zastupitel'stvo v KapuSanoch stalovuje termin konania 13. rodnika Kapu3ianskych

folkl6mych dni na 25. a26. jina20l6.
Hlasovanie za predloZenf n6vrh: za:8 proti: 0 zdrLal sa'.O

Prest6vka od 17:40 hod. do 18:00 hod.
V dase o 18:00 hod sa dostavil p. Stankovid.
P. starosta privital hosti a odovzdal slovo p. Sarossymu'

P. Srirossy informoval poslancov, Ze prisiel s prosbou ohfadom zhcbrany hradnej drevenice,

cefti gendzu uZ uviedol v let6ku, ktorlf dostali poslanci prostrednictvom e-mailu, n6sledne

zhmul sirdasnj stav vo veci drevenice na hrade. Podl'a p. S6rossyho, obec nestala drevenica

skoro nid a od obdanov podriva na iu len sam6 pozitiva. Prisiel na OcZ, nakol'ko nastal

probl6m vo veci povolenia vlastnika pozemku k d'al3iemu prediZeniu umiestnenia drevenice..

Zdnfienie Rrikociho cesty, ktoreho som predsedom zadalo vybavovat' povolenie, do obec

pozastavila. ZdruLenie chce pokadovat'v pr6cach na drevenici a obec tomu br6ni. Opital sa,

ako drevenica ohrozuje z6ujem obce. Prosi poslancov o pomoc pri obnoveni povoleni na

dodasnir drevenicu, kjm nebude v hrade podobnj' objekt. Prizval si aj dobrovol'nikov, ktori sa

podieliali na jej qistavbe.
P. Lapo5 uviedol, Ze nie je f6rovj postup zo strany p. Sarossyho Liadat irady a vlastnikov
pozemku o predizenie stavby, ked je stavba povolen6 obci. Udel, na ktor'.i bola postaven6 tj.
sluZba verejnosti nie je splneny. Obec neurobila nid z16, len doposial' nepoZiadala o predlZenie

lehoty, na ktoru bola postaven6 tj. do konca roka.
P. starosta obozn6mil poslancov a pritomnlich s rozhodnutim Krajskdho uradu Pre5ov, Odbor

Zivotndho prostredia - srihlas na umiestnenie stavby, ktori bol vydani na 3 roky. Dia
17.4.2015 Gr6ckokatolicka cirkev, jeden z vlastnikov pozemku pod drevenicou ajej okoli
bez vedomia obce vydala nesrihlas na dinnosti, ktor6 Ziada Rakociho cesta a medzi kto4imi je

i povolenie na drevenicu. Y zap ti bol podl'a starostoqfch zisteni pod n6tlakom napisanj list
z Gr6ckokatolickej cirkvi s tlim istfm d6tumom a dislom, v ktorom sa meni stanovisko na

srihlasn6. Na z6klade toho obec napisala Ziadost' vlastnikovi, aby trvala na svojom povodnom

rozhodnuti. N6sledne Gr6ckokatolicka cirkev dia 26.8.2015 opatome zmenila srihlasn6

stanovisko na nesrihlasn6, dim trv6 na prvotnom rozhodnuti. Obec zaslala e5te jeden list a to

na Okresny rirad Zivotn6ho prostredia s pripomienku, aby nesrihlasila so Ziadost'ou Rrikociho

cesty na organizovanie podujatia ,,N6vrat rytierov na hrad" na ptit' rokov, nakollko trito akciu

organizuje obec uZ tretim rokom ahrad je vlastnictvom obce aktomu nevydala sfhlas.
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Informoval, Ze p. Siirossy priSiel na obecny urad s pripravenjm let6kom, na ktorom bolo
uveden6, Ze starosta chce drevenicu zbiraf, (o nie je pravda. Informoval pritomnfch so

zN{iaj'lcim dl6nkom, ktori bol vydany v denniku Korzrir, v ktorom sri uv6dzan6 nepravdivd
inform6cie. Uviedol, Ze obec sa podieliala na vfstavbe drevenice vtid5im podielom, ako tvrdi
p. S6rossy, nakol'ko na nej pracovali obecni zamestnanci podas pracovnej doby, boli na iu
pouZitd prijmy zo zbierky hradnej pokladnidky. Dalej sa opftal starosta p. Sarossyho di 600,-
Eur za teserske prrice pri vly'stavbe drevenice je podl'a neho dobrovol'nicka dirurost'. Obec
v rozhodnuti KUZP ma povolen6 umiestnit' 5 informadnlich tabfl' a tak sa pytam p.
S6rossyho, nado mu bude 14 tabrill, ktord leruz Liada. Dalej pripomenul, Ze drevenica je
povolen6 do konca roka, obec v tejto veci nebude robit' nid, iba k 30.10 napiie na OU Zp, ako
splnila drevenica ridel, na ktorj bola postavend. Tj. nesplnila. Ak bude obec ryzvanri
vlastnikom pozemku, na klorom je drevenica na jej odsttinenie, d6 obec moZnost' Rrikociho
ceste ju odstriinit', inak ju odstr6ni obec. obec sa nebr6ni spoluprdci s R6kociho cestou, ale
pod podmienkou, 2e sa na hrade bude robit' len to do dovolia pamiatk6ri a obec. Starosta este
informoval, ze v kr6tkej dobe bude spristupnen6 veLa pre nrivitevnikov a predpokladri, Ze od
marca - aprila bude na hrade strila sluZba a ziirovei je v rieseni sprdvcovskly' objekt vo vnritri
hradu.
P. Sarossy opiitovne uviedol, 2e je nefdr od obce zariadit' zmenu stanoviska od cirkvi. Dalei
poznamenal, Ze ohliisenie drobnej stavby dala obec, no v skutodnosti obec neurobila orl
vystavbe skoro nid a gro dinnosti zastresila R6kociho cesta. N6sledne sa p. srirossy opjtal,
"k: r4,," stavba ohroz_,yj1obec, na do p. starosta uviedol, Ze nijako a on len."Sp.trq..
rozhodnutie vvdand KU ZP.
P LapoS poznamenal, ze na hrade bol niekoi'kokrdt a drevenica bola strile zatvoren6.
Na to p. S6rossy uviedol , Le to, Le stavba nie je otvoren6 nie je pravda, lebo ked' sa tarn on
nach dza je vzdy otvorenri. N:isledne sa opjtal poslancov, eo o'u;,: pr"ti p*iiz"ri. 

-Lrr"ry

umiestnenia drevenice a predo sa nesrihlaiilo s kamerou na minulom zasadnuti a dnes sa
sfhlasi? Predo zmenili niizor.
Na do p. starosta uviedol, ze bolo v pliine prerokovat' urdit6 materi6ry zo ZS s Ms, a ak byposlanci, ktori nesrihlasili s kamerovanim opustili miestnost', nebolo by zastupitel'stvo
uzftiianiaschopn6 a muselo by sa ukondit'. Darej, aby bora i drurrd kamera. aly ureiii veci zo
zasadnutia neboli vystrihnutd.
P' Gutekovil uviedla, ze sri dve stanoviskri s rovnaklm d6tumom, ako je to moZn6, museli b1t'
na to._nejak6 podklady, na do p. S6rossy uviedol, Ze poslal Ziadost' a pri5la _u oapo*C
s nesrihlasnfm stanoviskom, a preto siel za p. dekanom a na zildade rozhovoru zmenii svole
stanovisko na srihlasn6. To, Ze robil poza chrb6t obce nie ie pravda.
P. Hawillovri sa opyrala p. Siirossyho. Le poliadar o po,no. poslancov, di mrr nejakli nrivrh,
ako by poslanci mali pom6ct'.
P. 

. 
Babusdrik ako byvalj dlen Rrikociho cesty infomoval poslancov, ie p. Srrrossy robir

viidsinu akcii bez vedomia dlenov a dlenov informoval len o tom, do chcel. Niektori dlenovia
s Martinom nesrihlasia a nemajri z6ujem o konflikt s obcou. p. srirossy m6 p.oure.
s komunik6ciou a uzn6vanim autorit. Martin je inteligentn;i, ale svoju inteligenciu oyiiuu t"n
na to, do on chce. Y zixere poznamenal, ako si vazi pr6cu, kto.ije uroben6-na Kapusianskom
hrade.
Dobrovolhik p. Smatana uviedol, Le rozttmie obom shaniim. prob16m, ktoqi sa riesi je len
o komunik6cii. Bol by r6d, keby sa stavba zachovala. Bola by skodaju zburat.
P. Gdovin_ uviedol, Ze ak je to majetok obce, nech to obec vyuZije. ked'sa niedo vytvori, takpredo to nidit'.
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P. Palovid uviedol, ie pmlkrht si vypodul tento probl6m. Uznal, ie p. starosta a p. Lapo5 majri
pravdu, Martin m6 svoju pravdu, ale ak sa niedo lybudovalo, nemalo by sa nidit'. Skfsme
nebl tvrdohlavi a skrisme n6jsf tomuto objektu vyuZitie.
P. RuZbarskf sa vyjadril, Ze je prekvapenf zo skutodnosti, Ze existujir dve pisomnosti
s r6znym stanoviskom a rovnakfm d6tumom. Prekvapilo ho, Ze obec nem6 kllide od tohto
pristre5ku, nebol spristupnenf. VyuZitie nemal, ai poslednf polrok sa bojuje ojeho ryuiitie.
Akje uZ drevenica postaven6, je z6stancom, aby sa ryuZivala a taktiel obec by mala mat'od
nej kl'fde.
P. LukAd na otiizku p. Sdrossyho uviedol, 2e tw6 na tom, ako uZ uviedol na hrade - tiito
situ6cia mu je nejasn6 - tri roky o stavbe nepodul a odrazu o nej mri rozhodnrit'. Nem6r na to
d6vod a ani inform6cie, preto nebude o tom rozhodovat'. Nemri sa vlastne ani o dom
rozhodovat', nakotko to musi byd najprv obecnlf majetok.
P. Bohata sa q'jadril, Ze turisti robili nejakri dobrovollnicku dirurost', ale mysli si, Ze probl6m
nie je v drevenici, ale vo vzt'ahoch, v komunikdcii.
P. Mathia poznamenal, Ze podla prednesenly'ch dokumentov nemajri poslanci o dom
rozhodovat', nakol'ko o tom rozhodnri in6 orgiiny. Kto bude zodpovednf v pripade poZiaru
chatky.
P. Havrillov6 uviedla, Ze by si rada vypodula odpoved', ako si p. Sarossy predstavuje pomoc
od poslancov. Ak je nejak6 pomoc, tak nech povie, nakol'ko nechce svojou nedinnostbu
prispief k tomu, aby bola drevenica zbiranA. Ona osobne je za drevenicu. TaktieZ sa op1i1ala,
predo sa tri roky nerie5ilo, Ze drevenicaje zatvoren|.
P. JakSa poznamenal, Ze nech si to p. Srirossy vybavi a zbavi obec t'archy, aby vlastnikom
nebola obec a nech ju tam m6.
P. SrlLrossy piznal, 2e aj on sa v tom uZ striica. Nie je probldm v drevenici, ale je tu
komunikadnly' probl6m. Pred dvoma rokmi ho p. starosta poziadal o kl'ride z drevenice, do
v5ak odmietol, nakol'ko v nej mal uloZend svoje veci a nebola dokondenii.
P. Srirossy navrhol, aby sa naformulovalo stanovisko, ze drevenica obci neskodi a on s trimto
stanoviskom p6jde d'alej.
P. Lapos poznamenal, Ze p. S6rossy tenz priznal, ze p. starosta ho pred dvoma rokmi iiadal
o kl'ride a doposial' tvrdil, Ze obec neZiadala.
P. Rusdrik sa op;ital na zianer Raikociho cesty ana tdel, ktory bol na zadiatku Ziadosti.
Nawhol n6j st' spolodnri red kultrimej komisie, Sermiarov, turistov,...
P. Gutekov6 uviedla, Ze stavba sa zadala pred troma rokmi, poslanci o nej neboli informovani,
predo sa to neriesilo uL na ocz v predch6dzajricich rokoch. osobne je za to, aby sa stavba
zachovala.
P. sarossyje ochotnf odovzdat'stavbu obci a pom6hat'tak, aby s tym obec nemala starosti.
P. Stankovid uviedol, Ze on osobne si mysli, tdto stavba tam zapad6. chybaje, Ze pristresok je
uzatvorenj a neslfZi turistom. Ak je stavba ohl6sen6 ako prenosnj pristresok, v tom pripade
je za prest'ahovanie na in6 miesto do vnritra hradu.
P. zemd,ik poznamenal, Ze je to pristresok postavenlf bez zkladov, na kameioch. takZe ie
prenosnj.
P' Stankovid sa oplital, di je re6lne, ze cirkev dri pozmeiujrice stanovisko po stvrtykret?
P. starosta uviedol, Ze ako prvlf uZ navrhoval p. Glosovi z Krajsk6ho pamiatkovdho uradu
presfahovat'j u do vnftra hradu, ktorli v5ak uviedol,2e v Ziadnom pripade nie.
P. zemtil< poznamenal, ze sa informoval na stavebnom urade, do hovorj stavebn'i ziikon.
ved' predsa majitelbm stavby je ten, kto ju dal stavat', ohlisil jej vystavbu a nie ten, klo
pracoval na jej qfstavbe.
P. starosta na z6ver uviedol, ie je ftd, ked' sa veci riesia, ale on musi respektovat' zrikon. Ked'
chce p. sdrossy, nech si vybavi srihlas od vlastnikov pozemku, drzi mu k tomu palce. Ako
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jednu z moZnosti vidi drevenicu preloZit'. Obec m6 srihlas na jej umiestnenie do 1. janu6ra.

Ked si Rrikociho cesta vybavi srihlas vlastnikov pozemku, nech niisledne pride na
zastupitel'stvo a nevidi probldm, aby poslanci hlasovali za jej prevedenie na Rdkociho cestu.
Niisledne diskusiu uzatvoril a pritomnfm host'om sa pod'akoval za ridast'.

Prest6vka od 20:00 hod. do 20:15 hod.

P. starosta informoval, Ze obec ma ztmer - kripu pozemku pod hradom, na do uZ je
vypracovanli geometrickly' pl6n, ktorly' zdrovei ukrizal poslancom.
P. starosta sa opytal poslancov, di m6 niekto nejakri otrizku - Ziadne otrlzky neboli.

Poslanci k tomuto prijimajri:
e Uznesenie 1,. 4812015
obecn6 zastupitefstvo v Kapusanoch poveruje starostu obce vstfpit' do jednania s vlastnikmi
pozemkov pod NKP Hrad Kapusany za fdelom ich kripy v zmysle geometrickdho pl6Lnu d.
5/2015 rypracovan6ho Ing. Dominikou Cechovou di,a 27.9.2015.
Hlasovanie za predloZenli n6wh: za:9 proti:0 zdrlal sa: 0

P. starosta informoval posl ancov, ie md v rimysle vstupit' do jednania s p. Rrlkosovou o kripu
pozemku pri starej MS. Suma by mala by.t'orientadne 5.000,- Eur. Je to na rozsirenie parceiy,
ktoril bude shiZit' denn6mu stacioniiru. Je potrebn6 hlasovat' o tom, di poslanci srihlaiia" aby
obec vstupila dojednania o tejto kripe.

Poslanci k tomuto prijimajri:
r Uznesenie E.4gnWs
obecn6 zastupitel'stvo v Kapusanoch poveruje starostu obce vstripit, do jednania s p. Zuzanou
Rriko3ovou, ktord je vlastnikom pozemku p. d. KN c 4g, k.f . Kapuiany za rieelom jetro kripy
pre potreby denndho stacioniira.
Hlasovanie za predloZenj n6vrh: za: 9 proti: 0 zdrial sa: 0

P. starosta informoval, Zeje potrebn6 schvilit' ZUS , ktor6 vznikla v ZS.
P. Rusdrik informoval, le vznikla srikomn6 zuS vitvamy odbor, ktor6 bude rryudovat' v
priestoroch zs. Je moinl, Ze_ v budricnosti by mohii bf' aj ind odbory. pre na^ie deti je
poskytovan6 zdarma. P. Havrillov6 sa op!4ala na ZLJS z H'anusoviec, na do p. Rusdrik uviedol,
Ze t6 pokaduje, chodia tam deti, ktord do nej chodili uZ predchridzajrice roky.
P. Ferenc vysvetlil poslancom financovanie sukromnei ZUS.

l..l+S" sa oply'tal, ako funguje prev6dzka, na do p. Ru5daik uviedol, Ze vnrduje sa poobede.
Prihlisenfch je 28 deti.
P' starosta informoval, Ze do konca kalendrfu'neho roka 

'yudujri 
zadarmo, lebo peniaze

z Eduzberu ui do konca roka na platy nedostanri.

Poslanci k tomuto prijimajir:
r Uznesenie i. 50/2015
Obecnd zastupitel'stvo v.Kapulanoch schval'uje zriadenie
Skoly so sidlom v ZS s MS Kapu5any.
Hlasovanie za predloZenlf n6vrh: za:7 proti: 0

Srikomnej zrikladnej umeleckej

zdrial sa: p. Gutekovd
p. Havrillovri
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P. starosta informoval poslancov, Ze v dedine roka avnaj dedinke obec skondila na III.
mieste. Predital poslancom list od p. M6rie Hasarovej zo ziartf, nad Hronom, ktor6 reagovala

na vysielanie rei,i"i" Nu.j dedinka, bude uverejnen;i aj v obecnom dasopise. Na to poslanci

navrtrli, aby menovanej pani bola zaslanri kniha o Kapu5anoch.
p. Hawillov6 oboznrlmila poslancov, ze bol vypracovani dotaznik soci6lnej komisie

v spolupraci s obcou a poshiZi na vytvorenie komunitn6ho plinu. V dennom stacioniiri bude

40 miest a zlujem m6 tL 44 obdanov. DotMnik bude distribuovan;i do dom6cnosti za ridelom

zistenia niizoru obdanov r6mych vekovlich skupin. Bude manuiilom, ako v tejto oblasti

pokadovat'. zlujmom je ziskat' dobrovol'nikov v tejto sf6re. Na z6ver poZiadala poslancov,

aby podporili obdanov v tomto ryplfiani dotaznikov.
P. starosta informoval poslancov, ktor6 akcie sa e5te do konca roka budri realizovaf ato:
Jablkovd hodovanie, Mesiac ricty k starsim, Kapusany majri talent, Martinsk6 veselica -
v kultrimom dobe nebudri stoly, ale len stolidky dookola srily, vstup bude zdarma,

Silvestrovskj ohiostroj - bude sa pod6vat' varen6 vino, ktor6 bude pripraven6 vo vamiciach.

Informoval, Ze n6why na Cenu starostu je potrebnd posielat'do 30.10.

P. Gutekov6 informovala p. starostu a poslancov, Ze sa rozhodla ukondit' dlenstvo v redakdnej

rade obdasnika Pod Kapudianskym hradom.

P. Mathia sa opjtal na d6vod, na do p. Gutekov6 uviedl4 Ze bez udania d6vodu.

Hlasovanie za predloZenf n6vrh: za:8 proti:0

Nrisledne p. starosta navrhol, aby za nov6ho dlena redakdnej rady bol zvolenli p. Rusdrik,

s dim o. Ru5d6k srihlasil.

Poslanci k tomuto prijimajri:
r Uznesenie C. 51/2015
Obecn6 zastupitel'stvo v Kapu5anoch berie na vedomie vzdanie

Gutekovej v redakdnej rade dasopisu Pod Kapu5ianskym hradom.

Poslanci k tomuto prijimajfi:
r Uznesenie 8.5212015
Obecn6 zastupitel'stvo v Kapu5anoch schvaluje doplnenie dlena

v redakdnej rade dasopisu Pod Kapu5ianskym hradom.

sa dlenstva p. Sl6vky

zdrial sa'. p. Gutekova

p. Radoslava RuSdaka

zdfia) sa:. 0Hlasovanie za predloZeni n6vrh: za'.9 proti: 0

Bod 6. 12 - Diskusia.

p. JakSa sa oplital, di Kvety Helena platia za priestor pred predajiou, ked'Ze kvety majf az po

chodnik, na do p. starosta uviedol, Ze neplatia, nakol'ko sa podiefali na v;izdobe uradu,

chodnik si robili z vlastnych prostriedkov, ujsadbu a ter6nne ripravy hradili oni a chcri 
-osadif

d al3ie lavidky pri zast6vke autobusu spolu s kvetinovou vlfzdobou. TaktieZ sponzorujri futbal'

P. Havrillov6 informovala, Ze na ul. Gabriela Kapyho sri nizko telekomunikadn6 k6ble

ataktie| pri dome p. MaikoSovej sa prepad6va kan6l, na dop. starosta prisl'fbil, Ze sa to

bude rie5if. TaktieZ informo vala, Le na ul. Hlavnej majri obdania zvody daZd'ovej vody na

chodnik, dim sa chodnik nidi, na do p. starosta uviedol, Ze to asi preto, Ze v ceste sf kan6lov6

zvody na daZd'ovri vodu.
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P- stankovid uviedol, 2e pozemky pod hradom sri zarastend, na do p. starosta uviedol, ze
obdania v obci boli vyzvan| aby si kosili svoje pozemky. Taktiez vo vici uzivery uviedol, zeje zrusen6, je moznost' domy kolaudovat', dalsie stavby sri na vlastnri zodpovednosf a podlia
poiiadaviek stavebndho uradu.
P. Lukdd konstatoval, 2e interval pre chodcov na svetelnej krizovatke je vel,mi krdtky, na do
p. Ferenc skonstatoval, ze krdtky interval je aj na oranZovej farbe pre autri, - hned 

'naskoei
dervenii.

1.. 
Lukld sa opjtal na skatepark, na do p. starosta uviedor, ze boro to sluben6, takze bude.

zfuouei sa opjtal poslancov na nr2or, kde by bolo vhodnejiie tento skatepark reairouut u to,
v parku pri asfaltovom ihrisku, do bude drah5ie, nakol'ko je potrebn6 oauoanit a ,peunit
plochu, alebo na ihrisku za brilnou smerom k zeleznici, kde v minulosti bola bet6nov6 ilochaa je moment6lne zatrivnen6..
P' Llked sa opflal na dasovf plirn, na do p. srarosta uviedor, ze na budtici rok, are je potrebn6
zvridif, na ktorom mieste.
P. Lukrid uviedol, Ze bola bV.r.ngin9st', Ze ak obec poskytne materiiil _ hrubSie preglejky, tak
sri l'udia, ktori by prvky urobili. Na do_p. starosta uviedoi, ze tento rok su uz neoptati nakorko
o chvil'u sa bude robit'na asfaltovom ihrisku I'ad.
P. Jaksa predniesol probldm s daZd'ovou vodou na ul. sadovej, ktor6 vytek6 z bl,tovky a stekii
na cestu, doje potrend rieSit'.
P. starosta informoval poslancov, Ze boli deloZovand dve r6mske rodiny, nakolto nemari
z^plateni- niijom a ani po rryzvani nereagovali. Dalej informoval, ze k vytriiadtovej vezi nahrade sa budri robit' schody.
P. Rusdrik informoval, Le r3.r0. bude riaditel'sk6 vol'no - nebude v previidzke Zs a ani Ms,nakol'ko bude odstavenf elektricki prud.
P. Gdovin sa oply'tal na pemikovf chahipku, v ktorej bfva p. Brudirik.
P' starosta uviedol' Le na zasti'.ky boli dan6 upo"om"nia, ze sri vyhradend pre cestujtcich -zatial to funguje. p. Brudirikovi bolo povedan6, ze tam n;smie presp6vat' 

" 
i p'p"i"l z" ,"o,bude videnf, bude privolanri policia.

P' Stankovid sa opftal, di bude obnovenj chodnik do parku od stvorprudovej cesty, na do p.
starosta uviedol, 2e areii skgrv.,byd: o.hrafenf, ale do parku sa l'udia aor"tuni,. "Nu tu p.Ruidiik zopakoval, ze oprotenie skoly bolo riesene na plenirke a rodidia .,y- ,.ru*iii. '

Bod i, 13 - Zriver

P. starosta pod'akoval poslancom za ridast' a aktivny pristup podas

.--'--_rng, Jan ZemCaK / -
prednosta obecndho riradu

Zripisnicu napisala: / /
Mgr. Lucia Marcinovri /- b

overoval: p. Gdovin 
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